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 Utdragsbestyrkande 
 

Plats och tid Frösåkersskolan Östhammar, kl. 16.00 – 20.30 
 

Beslutande Enligt särskild närvarolista 

Övriga deltagande  

 
Utses att justera Bertil Alm (C) och Anna-Lena Söderblom (M) 
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plats och tid Tisdag den 28 november, kl. 13.00 

 
Underskrifter Sekreterare ……………………………………………..  Paragrafer 115 - 132 
 Inger Modig Lind  

 
 Ordförande ……………………………………………..  
 Jonas Svensson (S)  

 
 Justerande …………………………………………….. …………………………………………….. 
 Bertil Alm (C) Anna-Lena Söderblom (M) 

 
 ANSLAG/BEVIS 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
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Tillkommande ärenden/handlingar 
 
4. Moderaternas yrkande avseende Budget 2018 
 
10. Svar på interpellation angående upphandling enligt Miljöstyrningsrådets 
baskrav 
 
17. Motion från Moderaterna om bolagisering Östhammarshem 
 
18. Medborgarförslag angående hundrastgården i Öregrund 
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§ 115 Dnr KS-2017-114 Dpl 912 
 
Allmänhetens frågestund 
 
Inga frågor har inkommit till allmänhetens frågestund. 
_____ 
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§ 116 Dnr KS-2017-1 Dpl 904 
 
Information 
 
Rapport om aktuellt från strategienheten, slutförvarsfrågor, perioden 2017-09-26 
– 2017-12-12 redovisas. 
 
Jacob Spangenberg (C) informerar om länstransportplanen som är ute på remiss, 
farledsfördjupning i Hargs Hamn AB, huvudförhandlingen som pågått i mark- 
och miljödomstolen under fem veckor och den folkomröstning som ska hållas 
2018-03-04. 
 
Pär-Olof Olsson (M) informerar att Anna-Lena Söderblom (M) är omvald som 
2:e vice ordförande i GMF. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige har tagit del av informationen och av aktuellt från 
strategienheten, slutförvarsfrågor, perioden 2017-09-26 – 2017-12-12. 
_____ 
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§ 117 Dnr KS-2017-795 Dpl 120 
 
Skattesats 2018, fastställande 
 
Skattesatsen för Östhammars kommun ska fastställas av kommunfullmäktige 
senast i november 2017. Skattesatsen för 2017 är fastställd till 21, 69 kronor. 
 
Arbetsutskottets förslag 2017-10-18 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fastställa Östhammars kom-
muns skattesats för år 2018 till 21,69 kronor. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige fastställer Östhammars kommuns skattesats för år 2018 till 
21,69 kronor. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Margareta Widén Berggren (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Skattesatsen för Östhammars kommun år 2018 fastställs till 21,69 kronor. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Lednings- och verksamhetsstöd (ekonomi)  
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§ 118 Dnr KS-2017-20 Dpl 041 
 
Mål och Budget 2018, flerårsplan 2019-2021, investeringsbudget 2018, investe-
ringsbudget plan 2018-2021, antagande 
 
Mål och Budget 2018, flerårsplan 2019-2021, investeringsbudget och investe-
ringsbudget plan 2019-2021 föreligger. 
 
Ekonom Gunilla Jansson föredrar ärendet. 
 
Arbetsutskottets förslag 2017-10-18 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta föreliggande mål och 
budget 2018, flerårsplan 2019-2021, investeringsbudget 2018, investeringsbud-
get plan 2018-2021. 
 
Pär-Olof Olsson (M) har tagit del av förslaget och återkommer med eget förslag. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige antar föreliggande mål och budget 2018, flerårsplan 2019-
2021, investeringsbudget 2018, investeringsbudget plan 2018-2021. 
_____ 
 
Missiv angående ändringar i handlingen från kommunstyrelsens sammanträde 
2017-10-31 till handling inför kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14 
föreligger. 
 
Moderaternas yrkande föreligger. 
_____ 
 
Budgetanförande förs av Jacob Spangenberg (C), Pär-Olof Olsson (M), Mo-
hammad Sabur (V), Christer Bohlin (L), Lars O Holmgren (BOA), Lena Hag-
man (KD), Kerstin Björck-Jansson (C), Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen 
(S), Bertil Alm (C), Örjan Mattsson (S), Roger Lamell (S), Åsa Lindstrand (), 
Tomas Eriksson (S) och Anna-Lena Söderblom (M). 
 
Yrkanden 
 
Jacob Spangenberg (C), Margareta Widén Berggren (S), Mohammad Sabur (V), 
Kerstin Björck-Jansson (C), Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Bertil 
Alm (C), Örjan Mattsson (S), Roger Lamell (S) och Tomas Eriksson (S) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag. 
  



 
Kommunfullmäktige 
 

  
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sid 
2017-11-14 7 (35) 

 

  
 

Pär-Olof Olsson (M) med bifall av Christer Bohlin (L) och Lars O Holmgren 
(BOA), Åsa Lindstrand () och Anna-Lena Söderblom (M) yrkar bifall till mode-
raternas inlämnade budgetförslag daterat 2017-11-08. (Bilaga 1). 
 
Att bygg- och miljönämndens budget förstärks med 2,5 miljoner för att kunna 
möta behovet av lagakraftvunna planer samt att kunna ge kvalificerade råd och 
stöd i samband med bygglov och planfrågor.  
 
Att kultur- och fritidsnämnden får ett tillfälligt anslag på 450 000 för att anlita 
extern konsult för en utredning om bättre nyttjande av kommunens idrottshallar 
samt behov av nya hallar och anläggningar för ridsport. 
 
Att medel för ovan nämnda anslagsökningar täcks av att föreslagna kostnadsök-
ningar för HR strateg och förvaltningsledare inom Ledning och verksamhetsstöd 
stryks. Strategienheten ökade anslag sänks med 1 400 000 kr till 900 000 kr. Att 
tillvätkontorets anslagsökning på 200 kr för utveckla intranät stryks.  
 
Att föreslagna investeringar för nya sporthallar stryks ur investeringsbudgeten, 
tills en utredning är gjord som tydliggör hur behovet av nyinvestering och rein-
vesteringar av kommunens sport och simhallar ser ut på kort och lång sikt. 
 
Att föreslagna investeringar för SLU (gamla skolan Öregrund) och Polisens lo-
kaler stryks. Lokaler som inte används för egen verksamhet skall säljas. Att in-
nan renoveringar påbörjas uppdra åt tekniska förvaltningen/tillväxtkontoret att 
utreda om det finns intresserade köpare.   
 
Att omgående starta en utredning om bolagisering av Östhammarshem med ett 
uttalat syfte att avyttra delar av beståndet. (se separat motion). 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S) och Jacob 
Spangenberg (C) yrkar avslag på Pär-Olof Olssons (M) m fl. yrkanden. 
 
Propositionsordning 
  
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
Tilläggsyrkande 1 
 
Lena Hagman (KD) med bifall av Lars O Holmgren (BOA), Åsa Lindstrand () 
och Pär-Olof Olsson (M) yrkar: 
 
Att den mat som upphandlas till kommunens verksamhet skall följa svensk djur-
skyddslagstiftning och förhålla sig till samma krav som den svenska livsmedels-
produktionen. 
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Yrkande 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S) och Jacob 
Spangenberg (C) yrkar avslag på Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
 
Tilläggsyrkande 2 
 
Lena Hagman (KD) med bifall av Lars O Holmgren (BOA) och Åsa Lindstrand 
() yrkar: 
 
Att kultur- och fritidsnämndens budget tilldelas 5 mkr från de föreslagna inve-
steringarna för nya sporthallar för att lyfta ridsporten i kommunen. 
 
Yrkande 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S), Jacob Spang-
enberg (C) yrkar avslag på Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
 
Tilläggsyrkande 3 
 
Lena Hagman (KD) med bifall av Lars O Holmgren (BOA) och Åsa Lindstrand 
() yrkar: 
 
Att lokaler som kommunen äger men inte nyttjar för egen verksamhet skall säl-
jas. 
 
Yrkande 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S) och Jacob 
Spangenberg (C) yrkar avslag på Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
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Tilläggsyrkande 4 
 
Lena Hagman (KD) med bifall av Lars O Holmgren (BOA) och Åsa Lindstrand 
() yrkar: 
 
Att ge uppdrag åt chefen för socialförvaltningen att utreda hur vi förbättrar ar-
betsklimatet inom vård och omsorg. Hur vi gör vård och omsorg till en attraktiv 
arbetsplats. 
 
Yrkande 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S) och Jacob 
Spangenberg (C) yrkar avslag på Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Lena Hagmans (KD) tilläggsyrkande. 
 
Tilläggsyrkande 1 
 
Christer Bohlin (L) med bifall av Lars O Holmgren (BOA) och Åsa Lindstrand 
() yrkar: 
  
Att kommunen tillför biblioteken en IT-kompetens för att ge service åt medbor-
garna. 
 
Yrkande 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S) och Jacob 
Spangenberg (C) yrkar avslag på Christer Bohlins (L) tilläggsyrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Christer Bohlins (L) tilläggsyrkande. 
 
Tilläggsyrkande 2 
 
Christer Bohlin (L) med bifall av Lars O Holmgren (BOA) och Åsa Lindstrand 
() yrkar: 
 
Att kommunen stärker upp sitt IT-försvar inför det kommande valåret. 
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Yrkande 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S) och Jacob 
Spangenberg (C) yrkar avslag på Christer Bohlins (L) tilläggsyrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Christer Bohlins (L) tilläggsyrkande. 
 
Tilläggsyrkande 3 
 
Christer Bohlin (L) med bifall av Lars O Holmgren (BOA) och Åsa Lindstrand 
() yrkar: 
 
Att det inrättas tjänster som brukarombud för personer med funktionsvariation 
samt äldreombud. 
 
Yrkande 
 
Jonas Lennström (S), Tomas Bendiksen (S), Örjan Mattsson (S) och Jacob 
Spangenberg (C) yrkar avslag på Christer Bohlins (L) tilläggsyrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Christer Bohlins (L) tilläggsyrkande.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige antar föreliggande mål och budget 2018, flerårsplan 
2019-2021, investeringsbudget 2018, investeringsbudget plan 2018-2021. 
(Bilaga 2). 
 
Pär-Olof Olsson (M), Anna-Lena Söderblom (M), Lennart Owenius (M), 
Christer Lindström (M), Katarina Asplunden (M), Jan Holmberg (M), 
Seppo Saarinen (M), Christer Bohlin (L), Sten Hallberg (MP), Martin 
Wahlsten (SD), Lars O Holmgren (BOA) och Sune Berglund (BOA) reser-
verar sig mot kommunfullmäktiges beslut att anta mål och budget 2018, 
flerårsplan 2019-2021, investeringsbudget 2018, investeringsbudget plan 
2018-2021. 
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Lena Hagman (KD), Pär-Olof Olsson (M), Anna-Lena Söderblom (M), 
Lennart Owenius (M), Christer Lindström (M), Katarina Asplunden (M), 
Jan Holmberg (M), Seppo Saarinen (M), Christer Bohlin (L), Sten Hallberg 
(MP), Martin Wahlsten (SD), Lars O Holmgren (BOA) och Sune Berglund 
(BOA) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut att avslå Lena Hag-
mans (KD) tilläggsyrkande första ”att”satsen. 
 
Lena Hagman (KD), Christer Bohlin (L), Sten Hallberg (MP), Åsa Lind-
strand (), Lars O Holmgren (BOA) och Sune Berglund (BOA) reserverar 
sig mot kommunfullmäktiges beslut att avslå Lena Hagmans (KD) tilläggs-
yrkande andra ”att” satsen. 
 
Lena Hagman (KD), Pär-Olof Olsson (M), Anna-Lena Söderblom (M), 
Lennart Owenius (M), Christer Lindström (M), Katarina Asplunden (M), 
Jan Holmberg (M), Seppo Saarinen (M), Christer Bohlin (L), Martin 
Wahlsten (SD), Åsa Lindstrand (), Lars O Holmgren (BOA) och Sune Berg-
lund (BOA) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut att avslå Lena 
Hagmans (KD) tilläggsyrkande tredje ”att” satsen. 
 
Lena Hagman (KD), Pär-Olof Olsson (M), Anna-Lena Söderblom (M), 
Lennart Owenius (M), Christer Lindström (M), Katarina Asplunden (M), 
Jan Holmberg (M), Seppo Saarinen (M), Christer Bohlin (L), Martin 
Wahlsten (SD), Åsa Lindstrand (), Lars O Holmgren (BOA) och Sune Berg-
lund (BOA) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut att avslå Lena 
Hagmans (KD) tilläggsyrkande fjärde ”att” satsen. 
 
Christer Bohlin (L), Åsa Lindstrand (), Lena Hagman (KD), Lars O Holm-
gren (BOA) och Sune Berglund (BOA) reserverar sig mot kommunfullmäk-
tiges beslut att avslå Christer Bohlins (L) tilläggsyrkade första ”att” satsen. 
 
Christer Bohlin (L), Åsa Lindstrand (), Lena Hagman (KD), Lars O Holm-
gren (BOA) och Sune Berglund (BOA) reserverar sig mot kommunfullmäk-
tiges beslut att avslå Christer Bohlins (L) tilläggsyrkade andra ”att” satsen. 
 
Christer Bohlin (L), Åsa Lindstrand (), Lena Hagman (KD), Lars O Holm-
gren (BOA) och Sune Berglund (BOA) reserverar sig mot kommunfullmäk-
tiges beslut att avslå Christer Bohlins (L) tilläggsyrkade tredje ”att” satsen. 
_____ 
 
 
 
Delges: 
Lednings- och verksamhetsstöd (ekonomi) 
Samtliga förvaltningar 
Samtliga enheter under kommunstyrelsen 
Revisionen 
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§ 119 Dnr KS-2017-706 Dpl 568 
 
Renhållningstaxa 2018, antagande 
 
För att täcka nödvändiga kostnader för Östhammars kommuns renhållningsverk-
samhet behöver renhållningsavgifterna höjas från 2018-01-01. 
 
Tekniska utskottets beslut 2017-10-25 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta om ändring av ren-
hållningsavgifterna enligt nedan från och med 2018-01-01 
 

− Grundavgiften höjs med 45 kr, till 550 kr/år 
− Avgifter för insamling av slam höjs med 3 % 
− Avgiften för hämtning av latrin höjs med 10 % 

_____ 
 
Förslag till renhållningstaxa 2018 föreligger. 
 
Yrkande 
 
Lars O Holmgren (BOA) yrkar att taxorna för 2018 lämnas utan åtgärd med an-
ledning av att kostnaderna för att bo i Östhammas kommun ökar betydligt högre 
än i jämförbara kommuner vilket tydliggörs av sammanställning gjord av Upp-
gång/UNT i oktober 2017, där kostnader kopplade till boendet såsom VA-
avgifter renhållning osv numera ligger högst i hela länet. 
 
Taxeökningar måste av boendeeffektivitetsskäl undvikas, för att i stället pröva 
nya arbetsmetoder, konkurrensutsättning och effektivisering. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunstyrelsen be-
slutar att bifalla tekniska utskottets förslag. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta om ändring av ren-
hållningsavgifterna enligt nedan från och med 2018-01-01 
 

− Grundavgiften höjs med 45 kr, till 550 kr/år 
− Avgifter för insamling av slam höjs med 3 % 
− Avgiften för hämtning av latrin höjs med 10 % 
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Lars O Holmgren (BOA) reserverar sig mot förslaget till förmån för eget yr-
kande. 
_____ 
 
Yrkanden 
 
Jacob Spangenberg (C), Ingeborg Sevastik (V) och Margareta Widén Berggren 
(S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Lars O Holmgren (BOA) med bifall av Allan Kruukka (M) yrkar att taxorna för 
2018 lämnas utan åtgärd med anledning av att kostnaderna för att bo i Öst-
hammas kommun ökar betydligt högre än i jämförbara kommuner vilket tydlig-
görs av sammanställning gjord av Uppgång/UNT i oktober 2017, där kostnader 
kopplade till boendet såsom VA-avgifter renhållning osv numera ligger högst i 
hela länet. 
 
Taxeökningar måste av boendeeffektivitetsskäl undvikas, för att i stället pröva 
nya arbetsmetoder, konkurrensutsättning och effektivisering. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ändring av renhållningsavgifterna sker 
enligt nedan från och med 2018-01-01 
 

− Grundavgiften höjs med 45 kr, till 550 kr/år 
− Avgifter för insamling av slam höjs med 3 % 
− Avgiften för hämtning av latrin höjs med 10 % 

 
Lars O Holmgren (BOA), Sune Berglund (BOA), Allan Kruukka (M), 
Christer Bohlin (L), Lena Hagman (KD) och Åsa Lindstrand () reserverar 
sig mot beslutet till förmån för Lars O Holmgrens (BOA) m fl. yrkande. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Tekniska förvaltningen 
Webbredaktionen 
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§ 120 Dnr KS-2017-798 Dpl 003 
 
Taxa för kopiering av allmänna handlingar, revidering 
 
Taxa för kopiering av allmänna handlingar har reviderats. 
Ändringar och tillägg är markerade i rött. 
 
Kommunjurist Inger Modig Lind föredrar ärendet. 
 
Arbetsutskottets förslag 2017-10-18 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta föreliggande taxa för kopie-
ring av allmänna handlingar. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 2017-10-31 
 
Kommunfullmäktige antar föreliggande taxa för kopiering av allmänna hand-
lingar. 
_____ 
 
Tilläggsyrkande 
 
Åsa Lindstrand () yrkar att dokumentet revideras sa att myndighet ska lämna ut 
handlingar elektroniskt om de finns elektroniskt. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att avslå Åsa Lindstrands () tilläggsyrkande. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Taxa för kopiering av allmänna handlingar antas. (Bilaga 3). 
 
Åsa Lindstrand (), Lena Hagman (KD), Sune Berglund (BOA) och Anna-
Lena Söderblom (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för Åsa Lind-
strands () tilläggsyrkande. 
_____ 
 
 
 
Delges: 
Samtliga förvaltningar 
Samtliga enheter under kommunstyrelsen 
Webbredaktionen 
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§ 121 Dnr KS-2017-531 Dpl 914 
 
Fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Roger Lamell (S) från In-
gemar Adén (BOA) angående tjänster i Ekeby och Snesslinge skola 
 
Ingemar Adén (BOA) ställer följande fråga till barn- och utbildningsnämndens 
ordförande Roger Lamell (S): 
 
Varför tas det bort en fast tjänst från Ekeby och Snesslinge skola? 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-09-26 
 
Frågan besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14. 
____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Frågan besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde den 12 december 
då frågeställaren ej är närvarande. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
KF 
Ingemar Adén (BOA)  
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§ 122 Dnr KS-2017-743 Dpl 914 
 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Jacob Spangenberg (C) från 
Lars O Holmgren (BOA) och Fredrik Jansson (BOA) angående KF:s priorite-
rade Mål 3 
 
Lars O Holmgren (BOA) och Fredrik Jansson (BOA) ställer följande frågor i 
interpellation daterad 2017-09-22 till kommunstyrelsens ordförande Jacob 
Spangenberg (C): 
 
Vad har majoriteten gjort under pågående period för att förbättra andelen med-
borgare som upplever hög tillgänglighet samt ett gott bemötande? (KFs priorite-
rade mål 3: Östhammars kommun ska vara en kommun med god service och 
med utrymme för medskapande). 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om interpellationen får ställas. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-09-26 
 
Interpellationen får ställas. 
 
Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14. 
_____ 
 
Föreligger svar på interpellationen från Jacob Spangenberg (C). 
 
I interpellationsdebatten deltar Fredrik Jansson (BOA) och Jacob Spangenberg 
(C). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellationen anses härmed besvarad. (Bilaga 4). 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Lars O Holmgren (BOA) 
Fredrik Jansson (BOA) 
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§ 123 Dnr KS-2017-746 Dpl 914 
 
Interpellation till ordföranden i Kultur- och fritidsnämnden Jonas Lennström (S) 
från Kerstin Dreborg (MP) angående analys av kommunens stöd till olika före-
ningar 
 
År 2013 togs beslut om att dåvarande Fritidsnämnden skulle analysera vilket 
stöd som Östhammars kommun ger till olika föreningar verksamma inom kom-
munen, både i form av olika bidrag, och i form av att kommunen äger och driver 
vissa föreningars anläggningar. 
 
Skillnaderna mellan kommunens kostnader för olika föreningar var då enorma. 
Exempelvis gick 25 % av Fritidsnämndens budget till att driva de två ishallarna i 
kommunen. En mycket stor andel av budgeten gick också till andra kom-
munägda anläggningar. De föreningar som äger och driver sina anläggningar 
själva får bara bråkdelen av det stöd som de föreningar får som driver sin verk-
samhet i kommunalt ägda anläggningar.  
 
Det har nu gått 4 år sedan beslutet fattades, och undrar därför  
 
1. Har kommunen börjat analysera vilket stöd olika föreningar i kommunen får? 
 
2. När beräknas utredningen om stöd till olika föreningar bli klar? 
 
3. Vilka åtgärder planeras för att komma åt den orättvisa fördelningen av kom-
munala resurser? 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-09-26 
 
Interpellationen får ställas. 
 
Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14. 
_____ 
 
Föreligger svar på interpellationen från Jonas Lennström (S). 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde den 12 
december då interpellanten ej är närvarande. 
_____ 
 
 
Delges: 
KF 
Kerstin Dreborg (MP)  
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§ 124 Dnr KS-2017-748 Dpl 914 
 
Interpellation till ordförande i Tekniska utskottet Jonas Svensson (S) från Ker-
stin Dreborg (MP) angående upphandling enligt Miljöstyrningsrådets baskrav 
 
Vid budgetfullmäktige 2011 beslutades att Östhammars kommun ska ställa krav 
motsvarande dåvarande Miljöstyrningsrådets baskrav vid upphandling av livs-
medel.  
  
Under en tid har det cirkulerat rykten om att mat vid kommunens skolor inte 
uppfyller dessa krav.  
 
Jag har gått igenom upphandlingsdokument som jag fått av tekniska kontoret, 
och kan konstatera att ryktena tyvärr stämmer. Det rör sig bland annat om föl-
jande livsmedel:  
 

• kalkon, griskött och nötkött från Tyskland och köttfärs från Polen, där 
antibiotikaanvändningen är över 10 gånger högre än i Sverige, och där 
gruppbehandling med bredspektrumantibiotika är tillåtet 

• kalvkött från Danmark, där antibiotikaanvändningen är över 3 gånger 
högre än i Sverige 

• kalkon från Brasilien och kyckling från Frankrike, Litauen och Thailand, 
med betydligt svagare djurskyddslagstiftning än den svenska och mycket 
högre antibiotikaanvändning.  

 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga ordföranden i Tekniska utskottet:  
 
1. Hur säkerställs att beslut fattade av Kommunfullmäktige om upphandlings-
krav efterföljs i praktiken? 
 
2. Vilka åtgärder planeras för att förbättra efterlevnaden av fattade beslut? 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-09-26 
 
Interpellationen får ställas. 
 
Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14. 
_____ 
 
Föreligger svar på interpellationen från Jonas Svensson (S), tekniska utskottets 
ordförande. 
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Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde den 12 
december då interpellanten ej är närvarande. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Kerstin Dreborg (MP) 
KF 
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§ 125 Dnr KS-2017-749 Dpl 914 
 
Interpellation till styrelseledamöter i Östhammars vatten från Kerstin Dreborg 
(MP) angående vattenförsörjningsplan 
 
Under året har en lång rad myndigheter slagit larm om att stora delar av Sverige 
hotas av låga eller extremt långa grundvattennivåer. Orsaken är att det regnat 
och snöat för lite de senaste två åren. I våras hade bara 14 av landets 290 kom-
muner normala nivåer av grundvatten i marken. I hela Uppsala län rådde under 
sommaren bevattningsförbud, och Östhammars kommun informerade invånarna 
om vikten av att vara sparsam med dricksvatten. 
 
En sökning på Östhammars kommuns hemsida på ”vattenförsörjningsplan” ger 
inga relevanta träffar. Däremot finns länk till Gästrike Vattens hemsida. Den 1 
maj 2017 anslöt sig VA-verksamheten i Östhammars kommun till Gästrike Vat-
ten. 
 
På Gästrike Vattens hemsida kan man läsa följande under rubriken Regional 
VA-försörjning:  
 
” Det pågår ett arbete med att ta fram en vattenförsörjningsplan för respektive 
kommun och i regionen. I planen identifierar vi vilka vattenresurser i regionen 
som kan vara lämpliga som vattentäkt. Grundvattenutredningar har utförts eller 
pågår i Valbo, Överhärde, Trödje-Hille, Axmar i Gävle kommun, Överhärde, 
Jädraås, Mobyheden Norra och Åmot i Ockelbo kommun och Skutskär i Älvkar-
leby kommun.” 
 
Sidan är inte uppdaterad sedan 23 september 2016.  
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga styrelseledamöterna i Östhammars 
Vatten:  
 
1. Finns en vattenförsörjningsplan för Östhammars kommun? 
 
Om ja: 
 
2 (a). Var finns den publicerad? 
 
Om nej: 
 
2 (b). Har arbetet med vattenförsörjningsplan för Östhammars kommun påbör-
jats? 
 
2 (c). När väntas planen vara färdigställd? 
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Kommunfullmäktiges beslut 2017-09-26 
 
Interpellationen får ställas. 
 
Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14. 
_____ 
 
Föreligger svar på interpellationen från Margareta Widén Berggren (S). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde den 12 
december då interpellanten ej är närvarande. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Kerstin Dreborg (MP) 
KF  
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§ 126 Dnr KS-2017-328 Dpl 913 
 
Svar på motion från Pär-Olof Olsson (M) angående översyn av tillväxtkontorets 
uppdrag 
 
Pär-Olof Olsson (M) har inkommit med en motion angående ”Översyn av Till-
växtkontorets uppdrag”. 
 
Motionären yrkar att 

• Tillväxtkontorets uppdrag förändras avseende näringslivsuppdraget så att 
den egna organisationen prioriteras till lägst femtio procent av kontorets 
resurser.   

• Tillväxtkontoret ges ett tydligt uppdrag att öka förståelsen för företagar-
nas villkor i kommunens samtliga förvaltningar. 

• kommundirektören i samråd med chefen för Tillväxtkontoret uppdras att 
se över kontorets uppdrag med utgångspunk från de två att-satserna ovan.  

 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-04-25 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 
Tillväxtkontorets samt tekniska förvaltningens yttrande över motionen förelig-
ger. 
 
Arbetsutskottets beslut 2017-08-29 
 
Ärendet utgår. 
_____ 
 
Jacob Spangenbergs (C) svar på motionen föreligger. 
 
Arbetsutskottets förslag 2017-10-18 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att motionen besvaras 
med föreliggande skrivelse samt tillväxtkontorets och tekniska förvaltningens 
yttranden över motionen. 
 
Motionen anses härmed besvarad. 
_____ 
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Yrkande 
 
Pär-Olof Olsson (M) yrkar att motionen ska antas i sin helhet. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandet och finner att kommunstyrelsen be-
slutar att bifalla arbetsutskottets förslag. 
 
Kommunstyrelsens förslag 2017-10-31 
 
Motionen besvaras i enlighet med yttrande från tillväxtkontoret och tekniska 
förvaltningen. 
 
Motionen anses härmed besvarad. 
_____ 
 
Yrkanden 
 
Pär-Olof Olsson (M) med bifall av Allan Kruukka (M) yrkar att motionen ska 
antas i sin helhet. 
 
Jacob Spangenberg (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
I övrigt yttrar sig Margareta Widén Berggren (S), Åsa Lindstrand () och Anna-
Lena Söderblom (M). 
 
Tilläggsyrkande 
 
Åsa Lindstrand () yrkar bifall till ”att” sats två i moderaternas yrkande. 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på Åsa Lindstrands () tilläggsyrkandet och finner 
att kommunfullmäktige beslutar att avslå Åsa Lindstrands () tilläggsyrkande. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen besvaras i enlighet med yttrande från tillväxtkontoret och tek-
niska förvaltningen. (Bilaga 5). 
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Motionen anses härmed besvarad. 
 
Pär-Olof Olsson (M), Anna-Lena Söderblom (M), Lennart Owenius (M), 
Christer Lindström (M), Katarina Asplunden (M), Jan Holmberg (M), Al-
lan Kruukka (M), Christer Bohlin (L), Sten Hallberg (MP), Martin 
Wahlsten (SD), Lars O Holmgren (BOA) och Sune Berglund (BOA) reser-
verar sig mot kommunfullmäktiges beslut att bifalla kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Åsa Lindstrand (), Lars O Holmgren (BOA), Sune Berglund (BOA), Pär-
Olof Olsson (M), Anna-Lena Söderblom (M), Lennart Owenius (M), Chris-
ter Lindström (M), Katarina Asplunden (M), Jan Holmberg (M), Allan 
Kruukka (M) och Lena Hagman (KD) reserverar sig till förmån för Åsa 
Lindstands () tilläggsyrkande. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Pär-Olof Olsson (M) 
Webbredaktionen  
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§ 127 a) Dnr KS-2017-750 Dpl 911 
 
Valärende, val av ledamot i Valnämnden 
 
Kommunfullmäktige har att utse ledamot i Valnämnden efter Katarina Ståhl-
brand (C). 
 
Valberedningens förslag 2017-09-26 
 
Ärendet behandlas på kommunfullmäktiges sammanträde i november. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-09-26 
 
Ärendet behandlas på kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14. 
_____ 
 
Valberedningens ordförande föreslår att Camilla Strandman (C) utses till leda-
mot i valnämnden efter Katarina Ståhlbrand (C). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Camilla Strandman (C) utses till ledamot i valnämnden efter Katarina 
Ståhlbrand (C). 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Camilla Strandman (C) 
Valnämnden 
Troman 
Lednings- och verksamhetsstöd (personal)  
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§ 127 b) Dnr KS-2017-511 Dpl 911 
 
Valärende, nominering av ersättare till Lokala säkerhetsnämnden samt ersättare i 
valberedningen 
 
Sören Axelsson (LPO) begär i skrivelse 2017-06-02 entledigande från sina upp-
drag som ledamot i kommunfullmäktige, Referensgruppen, ersättare i lokala 
säkerhetsnämnden samt som ersättare från valberedningen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-04-25 
 
Sören Axelsson (LPO) entledigas från sina uppdrag som ledamot i kommun-
fullmäktige, referensgruppen, lokala säkerhetsnämnden samt som ersättare från 
valberedningen. 
 
Ny sammanräkning begärs hos Länsstyrelsen. 
_____ 
 
Kommunfullmäktige har att nominera ersättare till lokala säkerhetsnämnden 
samt att utse ersättare i valberedningen efter Sören Axelsson (LPO). 
 
Valberedningens förslag 2017-09-26 
 
Ärendet behandlas på kommunfullmäktiges sammanträde i november. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ärendet behandlas på kommunfullmäktiges sammanträde 2017-11-14.  
_____ 
 
Valberedningens ordförande föreslår att Rune Nilsson (L) nomineras till ledamot 
i Lokala Säkerhetsnämnden efter Sören Axelsson (LPO). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Rune Nilsson (L) nomineras till ledamot i Lokala Säkerhetsnämnden efter 
Sören Axelsson (LPO). 
_____ 
 
Delges: 
Rune Nilsson (L) 
Lokala säkerhetsnämnden 
Troman 
Lednings- och verksamhetsstöd (personal) 
Regeringen 
KF  
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§ 127 c) Dnr KS-2017-807 Dpl 911 
 
Valärende, entledigande av ledamot (S) i barn- och utbildningsnämnden 
 
Linus Westin (S) begär i skrivelse 2017-10-10 om entledigande från sitt uppdrag 
som ledamot i barn- och utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Linus Westin (S) entledigas från sitt uppdrag som ledamot i barn- och ut-
bildningsnämnden. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges 
Linus Westin 
Barn- och utbildningsnämnden 
Troman 
Lednings- och verksamhetsstöd (personal) 
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§ 127 d)  Dnr KS-2017-807 Dpl 911 
 
Valärende, val av ledamot i barn- och utbildningsnämnden 
 
Kommunfullmäktige har att utse ledamot i barn- och utbildningsnämnden efter 
Linus Westin (S). 
 
Valberedningens ordförande föreslår att Lisa Norén (S) utses till ledamot i barn- 
och utbildningsnämnden efter Linus Westin (S). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Lisa Norén (S) utses till ledamot i barn- och utbildningsnämnden efter  
Linus Westin (S). 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
Lisa Norén (S) 
Barn- och utbildningsnämnden 
Troman 
Lednings- och verksamhetsstöd (personal)  
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§ 128 a) Dnr KS-2017-001 Dpl 904 
 
Anmälningsärende, redovisning av obesvarade motioner 
 
KS-2017-111 Motion angående kommunens service och regeltillämpning  

  
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige har tagit del av redovisning över obesvarade motion-
er. 
_____  
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§ 128 b) Dnr KS-2017-1 Dpl 904 
 
Anmälningsärende, Redovisning av besvarade och obesvarade medborgarförslag 
i nämnd 
 
Bevarade medborgarförslag 

KS-2017-58 
Medborgarförslag gällande råd och riktlinjer för gestaltningen av  
det offentliga rummet i Östhammars kommun  

KS-2017-370 Medborgarförslag angående enskilda avlopp inom kommunen  
KS-2017-377 Medborgarförslag, fler gatulyktor och bättre belysning  

BUN-2017-42 
Medborgarförslag angående egen byggnad för högstadiet i  
Österbyskolan  

KFN-2017-85 Medborgarförslag angående att kommunen ska ha bio på varje ort  
KFN-2017-86 Medborgarförslag angående drift track  
KFN-2017-87 Medborgarförslag angående innebandyhall i kommunen  
BUN-2017-53 Medborgarförslag angående fler klassrum i Österbyskolan  
BUN-2017-54 Medborgarförslag angående skolmaten i Österbyskolan  
KFN-2017-91 Medborgarförslag angående mer fritidsaktiviteter  

KFN-2017-92 
Medborgarförslag angående sporthallen och fritidsgården i  
Österbybruk  

KFN-2017-93 Medborgarförslag angående konserter i hela kommunen  
KFN-2017-94 Medborgarförslag angående fler evenemang för barn och ungdomar  
KFN-2017-95 Medborgarförslag angående en skateramp vid Österbyskolan  
KS-2017-497 Medborgarförslag angående sopsortering på Olandsskolan  
KS-2017-500 Medborgarförslag angående maten i Olandsskolan  
KS-2017-529 Medborgarförslag om värme och miljöbesparing el.  
KS-2017-530 Medborgarförslag om färskvattenförbrukning och möjliga besparingar  
KFN-2017-124 Medborgarförslag angående utbyggnad/ombyggnad, Alundabadet  
KFN-2017-125 Medborgarförslag angående Social hållbarhet Alunda  
 
Obesvarade medborgarförslag  
KS-2014-574 Medborgarförslag Förenklad utbyggnad av Öregrunds hamn/gästhamn  
BMN-2017-1155 Medborgarförslag angående enskilda avlopp  
KS-2017-684 Medborgarförslag om lekplats i Hökhuvud  

KS-2017-828 
Medborgarförslag om Inrättande av ett återbruk vid Väddika  
återvinningsstation  

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige har tagit del av redovisning över obesvarade och be-
svarade medborgarförslag i styrelse och nämnd. 
____  
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§ 128 c) Dnr KS-2017-570 Dpl 911 
 
Anmälningsärende, ny ledamot/ersättare för ledamot i kommunfullmäktige 
 
Urban Englesson (M) entledigades från sitt uppdrag som ledamot i kommun-
fullmäktige vid kommunfullmäktiges sammanträde 2017-09-26 och ny samman-
räkning begärdes från Länsstyrelsen.  
 
Föreligger Länsstyrelsens beslut daterat 2017-10-12. Ny ledamot är Katarina 
Asplunden och ny ersättare är Seppo Saarinen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige har tagit del av ny sammanräkning från Länsstyrel-
sen. 
_____  
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§ 129 Dnr KS-2017-828 Dpl 915 
 
Medborgarförslag om inrättande av ett återbruk vid Väddika återvinningsstation 
 
I inlämnat medborgarförslag, daterat 2017-09-27 lämnas förslag om ett återbruk 
vid Väddika återvinningsstation med motiveringen  
 
” Ett återbruk är en lokal där alla som besöker återvinningsstationen och skall 
kasta något som egentligen någon annan kan ha användning för, ställer det i 
återbruket så att någon annan kan ta saken och på så sätt fortsätter prylen minst 
ett varv till, innan den helt skrotas. Exempel på saker är barn och friluftsprylar, 
husgeråd, ej textilier. Sådant här återbruk finns bl.a. i Ekerö kommun och där 
fungerar det riktigt bra” 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
KS 
Tekniska förvaltningen  
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§ 130 Dnr KS-2017-855 Dpl 914 
 
Fråga till ansvarig från Ingeborg Sevastik (V) och Mohammad Sabur (V) om 
flyttning av skolbiblioteket i Österbyskolan till gamla skolan 
 
Ingeborg Sevastik (V) och Mohammad Sabur (V) ställer fråga till ansvarig om 
flyttning av skolbiblioteket i Österbyskolan. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om frågan får ställas. 
 
Barn- och utbildningsnämndens ordförande Roger Lamell (S) besvarar frågan. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Frågan får ställas. 
Frågan anses härmed besvarad. 
_____  
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§ 131 Dnr KS-2017-871 Dpl 913 
 
Motion från Moderaterna angående bolagisering av Östhammarshem 
 
Moderata fullmäktigegruppen genom Pär-Olof Olsson Gruppledare (M) yrkar i 
motion daterad 2017-11-08  

- Att en utredning startas snarast med ett uttalat syfte att bolagisera Öst-
hammarshem.  

- Att försälja delar av beståndet för att snabbt möta behovet av nya bostä-
der för de målgrupper som har svårt att köpa sin bostad. 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
KS  
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§ 132 Dnr KS-2017-872 Dpl 915 
 
Medborgarförslag angående flytt av hundrastgården i Öregrund 
 
I medborgarförslag inkommer 2017-11-08 föreslår förslagsställarna att  
Hundrastgården i Öregrund flyttas från bostadsområdet till lämpligare plats. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Delges: 
KS 


